
      Årnäs Båtklubb 

Styrelsemöte 

Datum :        

Plats:             hos Jan Fahlgren  

Närvarande   förkortas 

 Torbjörn Hägnander  TH 

 Björn Jacobsson  BJ 

 Bengt-Åke Johnsson  BÅJ Team 

 Bosse Karlsson  BK 

 Lars Jerkrot   LJ 

 Jan Fahlgren   JFn 

 Janne Folke   JF 

 Johan Olofson  JO 

 Thomas Algotsson  TA Team 

Mötet började med fika där vi njöt av Jan Fahlgrens fantastiskt goda hembakta bullar. 

På grund av tekniskt problem blev ljudnivån från Teamdeltagarna mycket dålig. Detta kan ha 

medfört att protokollet ej är fullständigt. 

Punkt: 

§1 

• Mötet öppnades av ordförande Björn Jacobsson. 

§2 

• Föreslagen dagordning godkändes. 

§3 

• Som justerare valdes JFn. 

§4 
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• Föregående styrelseprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Årsmötesprotokollet vidarebefordrades via JFn till mötesordförande Rickard 

Andersson och justerarna Thomas Johansson och Kristoffer Ramåker för 

godkännande. 

§5 

• Tankar från JFn: 

• Nuläge 

• Båtklubben står nu under en stor utvecklingsfas. Klubben har idag ett upplåtelseavtal som är 

signerat 2010 och gällande för 25 år framåt, vilket innebär att 13 år återstår.  

• Enligt tilläggsavtalet från 2019.05.21 gällande ställplatser får vi ej uppföra om/tillbyggnad 

eller nybyggnad utan jordägarens medgivande. 

• Behov 

• Båtklubben skall snarast förfoga över ett elavtal och kommunal borgen för att få banklån.  

• Startbesked 

• För att få startbesked krävs att båtklubben kommer in med kompletterande uppgifter till 

bygglovet.  

• När vi erhållit startbesked har vi två år på oss för att starta byggnationen. Och 5 år på oss att 

färdigställa bygget. 

• Bryggor 

• Gamla kajbryggan som vi idag kallar A-bryggan var i slutet av 1990-talet i så miserabelt skick 

att den stängdes av, av den dåvarande styrelsen. Kommunen kontaktades och såg då inga 

möjligheter. Högt vatten år 2000 som frös under vintern och drog med sig bryggan då vattnet 

sjönk undan gjorde att bryggan blev ännu sämre. Kommunen fick detta på bordet igen och 

den tekniska förvaltningen i Götene tog kontakt med Regeringskansliet som utlovat 

ersättning till kommuner som drabbats av Vänerns tillstånd. Ett besked om att starta 

ombyggnaden av bryggan kom – och den skulle färdigställas inom en viss tidsram. Arbete 

påbörjades och slutfördes i rask takt med vana timmermän. Hela kostnaden 110.000 sek stod 

staten för. 

• Historiken 

• Båtklubben startades 1976 – Leif Jacobsson var med från starten. Båtklubben befann sig i 

början under Årnäs Bruks omsorg. Man erhöll både el, vatten och annat från bruket. Efter 

hand har utvecklingen medfört att klubben har fått ta överansvaret för alla behov och Årnäs 

Bruks verksamhet har upphört.  

• Jordägare/Markägare 

• Alla investeringar som klubben och dess medlemmar lägger ner på verksamheten är Götene 

kommuns egendom enligt gällande avtal. Båtklubben kommer inte att kunna tillgodogöra sig 

gjorda  investeringar vid avtalets upphörande. 

• Hut går båtklubben vidare  

• Nytt arrendeavtal, med klausul ang byggnation, helst på 47 år (= avskrivningstiden på en 

fastighet) som stipulerar att båtklubben äger fastigheterna på ofri grund.  Kommunen står för 

all infrastruktur (el, vatten, VA, fiber, vägar) och båtklubben betalar abonnemangsavgift och 

förbrukning löpande. Inför detta skall vi kontakta en advokat som kan jordabalken och 

fastighetsjuridik för att komma rätt från början i förhandlingarna med kommunen. 

• Hjo kommun, Mariestad kommun och Hällekis Båtklubb i Götene 

• Eventuellt skaffa information från andra båtklubbar. 



§6 

• Beslutsloggen kunde ej gås igenom pga. dålig kommunikation med BÅJ i Kroatien. Vi 

tar upp den vid senare möte.   

§7 

• Arrendefrågan: Beslut togs med att JO, TH och JFn har mandat att ta kontakt med 

berörda i Götene Kommun och påbörja förhandling om nytt arrendeavtal. Beslut i 

ärendet tas av styrelsen 

§8 

• Nimbusprojektet: Beslutades att BJ och TH tar kontakt och bestämmer möte med 

Björn Olsen Boängens Teknik för att klargöra om hur projektet går vidare och hur 

detta berör ÅBK.  

§9 

• Vattenläckan A bryggan: JO och BJ skaffar fram slang och kopplingar för utbyte till i 

första hand A-bryggan. JO undersöker kostnad och möjlighet till inmontering av 

”vattenläckagebrytare”.  

Vid påkoppling av vatten i samband med hamnens öppnande sätts vattnet på endast 

till servicehus. Övriga vattenposter ansluts några veckor senare. 

§10 

• Övriga frågor: Beslutades att kassören TH ensam får göra utbetalningar på max. 

10 000 kr 

 

Nästa styrelsemöte:   

• BJ kallar efter kontakt med kommunen om nytt arrendeavtal 

 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 

 

Vid protokollet: Lars Jerkrot 

  _________________________ 

 

Protokollet justeras: Jan Fahlgren 

  __________________________ 

  


